

مقدمة تعبير عن الملك عبدالله بالانجليزي قصير

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful. Praise be to God, Lord of the Worlds. May the best blessings and peace be upon the beloved Muhammad and all his family and companions. Now, King Abdullah bin Abdulaziz - may God have mercy on him - is the son of the founder of the Kingdom of Saudi Arabia, King Abdulaziz bin Abdulrahman Al Saud. He is the sixth king of the Kingdom of Saudi Arabia, and he is one of the figures who left a prominent mark in the history of the Kingdom. He achieved a large group of achievements that the Saudi people still remember and talk about to this day. His career included establishing a large group of facilities and institutions and signing agreements and treaties. Through which the country achieved great development in various sectors, he did not stop at these achievements, but continued to provide for the Queen and the Saudi people throughout his rule.

الترجمة: بسم الله الرحمن الرحيم، والحمد لله رب العالمين، وأفضل الصلاة وأتم التسليم على الحبيب محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، أما بعد، يُعدُّ الملك عبد الله بن عبد العزيز -رحمه الله- نجل مؤسس المملكة العربية السعودية الملك عبد العزيز بن عبد الرحمن آل سعود، وهو سادس ملوك المملكة العربية السعودية، كما أنه من الشخصيات التي تركت بصمة بارزة في تاريخ المملكة، فقد حقق مجموعة كبيرة من الإنجازات والتي ما زال الشعب السعودي حتى اليوم الحالي يتذكرها ويتحدث عنها، فقد اشتملت مسيرته على إنشاء مجموعة كبيرة من المنشآت والمؤسسات وتوقيع الاتفاقات والمعاهدات التي لاقت من خلالها البلاد التطور الكبير وفي مختلف القطاعات، ولم يتوقف عند هذه الإنجازات بل بقي يقدم للملكة والشعب السعودي طوال فترة حكمه.

تعبير عن الملك عبدالله بالانجليزي قصير

King Abdullah bin Abdulaziz is considered one of the important and present figures in the history of the Kingdom of Saudi Arabia. He is considered a symbol of humanity. He passed away and left behind him a good biography and great love by the Saudi people. The reason for this is due to the achievements and historical and national virtues he achieved and shined with. In this regard, we will include an expression about the late King Abdullah bin Abdulaziz Al Saud - may God have mercy on him - as follows:

الترجمة: يعد الملك عبد الله بن عبد العزيز من الشخصيات المهمة والحاضرة في تاريخ المملكة العربية السعودية، فهو يعتبر رمزاً من رموز الإنسانية، فقد رحل وترك خلفه سيرة طيبة ومحبة كبير من قبل الشعب السعودي، ويعود السبب في ذلك لما حققه وسطع به من إنجازات وفضائل تاريخية ووطنية، وفي ذلك سندرج تعبيراً عن الملك الراحل عبد الله بن عبد العزيز آل سعود -رحمه الله- على النحو الآتي:

الملك عبد الله بن عبد العزيز

King Abdullah bin Abdulaziz bin Abdul Rahman Al Saud is considered the sixth king of the Kingdom of Saudi Arabia, and he is the twelfth son of King Abdulaziz Al Saud. At the beginning of his reign, he was called the Custodian of the Two Holy Mosques. He was born on the first of August 1924 AD, in the city of Riyadh. The capital of Saudi Arabia, his mother is Fahda bint Al-Asi bin Kulaib

Al-Abdi Al-Shammari. King Abdullah grew up under the care of his father, King Abdul Aziz, benefiting from his experience, and learned from him how to rule and lead. He also received his education in the book and mosque circles, and attended many lessons of the noble Prophet's Sunnah, and from His hobbies are horse riding and archery, and it is worth noting that Mull Abdullah was distinguished by a number of qualities, including cunning, cunning, leadership, and intelligence, in addition to his love of science and knowledge, and many other qualities.

الترجمة: يعتبر الملك عبد الله بن عبد العزيز بن عبد الرحمن آل سعود الملك السادس للمملكة السعودية، وهو الابن الثاني عشر من أبناء الملك عبد العزيز آل سعود، ولقب في بداية حكمه بخادم الحرمين الشريفين، ولد في الأول من شهر آب لعام 1924 ميلادي، في مدينة الرياض عاصمة السعودية، والدته فهي فهدة بنت العاصي بن كليب العبدوي الشمري، نشأ الملك عبد الله في كنف والده الملك عبد العزيز مستفيداً من خبرته، وتعلم منه كيفية الحكم والقيادة، كما تلقى تعليمه في الكتاب وحلقات المساجد، وحضر العديد من دروس السنة النبوية الشريفة، ومن هواياته ركوب الخيل، والرماية، ويجدر بالإشارة إلى أنّ الملك عبد الله تميز بمجموعة من الصفات ومنها الحنكة والدهاء والقيادة والذكاء، بالإضافة إلى حبه للعلم والمعرفة، والعديد من الصفات الأخرى.

المناصب التي تولاها الملك عبدالله بن عبدالعزيز

King Abdullah bin Abdulaziz - may God have mercy on him - held a number of important positions in the Kingdom of Saudi Arabia, including the following:

- Chairman of the Supreme Council for the Disabled.
- President of the Riyadh Equestrian Club.
- Chairman of the Supreme Economic Council.
- Chairman of the Supreme Council for Petroleum Affairs.
- Position of First Deputy Prime Minister.
- Position of President of the National Guard in 1384 AH.
- Deputy Prime Minister during the year 1395 AH.
- Chairman of the King Abdullah bin Abdulaziz Foundation for Developmental Housing.
- Chairman of the King Abdullah bin Abdulaziz Foundation for Giftedness and Creativity.
- Crown Prince of the Kingdom of Saudi Arabia, and this was on 21/Shaban/1402 AH.

الترجمة: لقد تولى الملك عبدالله بن عبدالعزيز -رحمه الله- مجموعة من المناصب المهمة بالمملكة العربية السعودية، ومنها ما يأتي:

- رئيساً للمجلس الأعلى للمعاقين.
- رئيساً لنادي الرياض للفروسية.
- رئيساً للمجلس الاقتصادي الأعلى.

- رئيساً للمجلس الأعلى للشؤون البترول.
- منصب النائب الأول لرئيس مجلس الوزراء.
- منصب الرئيس للحرس الوطني في عام 1384 هـ.
- النائب لرئيس مجلس الوزراء خلال عام 1395 هـ.
- رئيساً لمؤسسة الملك عبد الله بن عبد العزيز للإسكان التنموي.
- رئيساً لمؤسسة الملك عبد الله بن عبد العزيز للموهبة والإبداع.
- ولي العهد للمملكة العربية السعودية وكان ذلك في 21/ شعبان/ 1402 هـ.

إنجازات الملك عبد الله بن عبد العزيز

King Abdullah bin Abdulaziz Al Saud made a large number of great achievements during his career, and some of them will be mentioned below:

- Transforming the National Guard Presidency into a ministry.
- Establishing the Center for Petroleum Studies and Research.
- Establishment of Waad Al-Shamal Industrial City for mining and investment.
- Laying the foundation stone for the largest expansion of the Prophet's Mosque.
- Establishing 11 sports stadiums throughout the Kingdom of Saudi Arabia.
- Establishing five medical cities in all sectors of the Kingdom of Saudi Arabia.
- Expansion of the Prophet's Mosque, which now accommodates about 1,600 million worshipers.
- Women were allowed to enter as members of the Shura Council, and they were also allowed to run for municipal councils.
- Implementing the Taif expansion project in the Grand Mosque in Mecca, which allowed it to accommodate 130,000 worshipers per hour, instead of 50,000.
- King Abdullah bin Abdulaziz - may God have mercy on him - made all costs for people with special needs the responsibility of the Ministry of Social Affairs.

الترجمة: قام الملك عبد الله بن عبد العزيز آل سعود بعدد كبير من الإنجازات العظيمة خلال مسيرته، وفيما يأتي سيتم بعض منها:

- تحويل رئاسة الحرس الوطني إلى وزارة.
- تأسيس مركز الدراسات والبحوث البترولية.
- إنشاء مدينة "وعد الشمال" الصناعية للتعددين والاستثمار.
- وضع حجر الأساس لأكبر توسعة للحرم النبوي الشريف.
- إنشاء إحدى عشر استاداً رياضياً في أنحاء المملكة العربية السعودية.

- إنشاء خمس مدن طبية في قطاعات المملكة العربية السعودية كافة.
- توسيع المسجد النبوي، مما أصبح يستوعب حوالي 1,600 مليون مصلي.
- سمح بدخول المرأة كأحد أعضاء مجلس الشورى، وأيضاً سمح لها بالترشح للمجالس البلدية.
- تنفيذ مشروع توسعة الطائف بالحرم المكي، والذي سمح باستيعاب 130 ألف طائف بالساعة، بدلاً من 50 ألفاً.
- جعل الملك عبد الله بن عبد العزيز -رحمه الله- كل تكاليف ذوي الاحتياجات الخاصة على عاتق وزارة الشؤون الاجتماعية.

وفاة الملك عبد الله بن عبدالعزيز

King Abdullah bin Abdulaziz is considered one of the kings of the Kingdom who had a great impact in raising the name of the Kingdom high. King Abdullah died after suffering from pneumonia on January 23, 2015 AD, which corresponds to the date of Rabi' al-Thani 3. 1436 AH, at the age of 91 years. His death was announced in an official statement issued by the Saudi Royal Court. He was succeeded in power by his brother, Crown Prince Salman bin Abdulaziz Al Saud, may God protect and preserve him. Prayers were also prayed over him in the Imam Turki bin Abdullah Mosque, and he was buried in a cemetery. Al-Oud, and King Salman and a number of Arab leaders and commanders from various Arab countries participated in his funeral.

الترجمة: يعتبر الملك عبد الله بن عبد العزيز أحد ملوك المملكة الذين كان لهم أثر كبير في رفع اسم المملكة عالياً، وقد توفي الملك عبد الله بعد معاناته بمرض ذات الرئة في 23 من كانون الثاني / يناير لعام 2015 ميلادياً، والذي يوافق تاريخ 3/ ربيع الثاني/ 1436هـ، عن عمر ناهز 91 عاماً، وتم الإعلان عن وفاته ببيان رسمي صادر عن الديوان الملكي السعودي، وخلفه في الحكم أخوه ولي العهد سلمان بن عبد العزيز آل سعود حفظه الله ورعاه، كما صلى عليه في جامع الإمام تركي بن عبد الله، ودفن في مقبرة العود، وشارك في تشييع جثمانه الملك سلمان وعدد من الزعماء والقادة العرب من مختلف الدول العربية.

خاتمة تعبير عن الملك عبد الله بالانجليزي قصير

Here we have reached the end of the topic in which we talked about King Abdullah bin Abdulaziz Al Saud, may God have mercy on him. Through the paragraphs of the topic, we talked about a number of sub-headings that showed the rise of King Abdullah bin Abdulaziz, in addition to providing information about His personal life, then we talked about some of his many positions and achievements that contributed to the advancement of the Kingdom of Saudi Arabia, and thus we conclude the research paragraphs, asking God for success for us and for you, so do not forget us in your favor of prayers.

الترجمة: إلى هنا نكون قد وصلنا إلى نهاية الموضوع الذي تناولنا فيه الحديث عن الملك عبد الله بن عبد العزيز آل سعود رحمه الله، وقد قمنا عبر فقرات الموضوع بالحديث عن جملة من العناوين الفرعية التي بينت نشأة الملك عبد الله بن عبد العزيز، ثم تحدثنا عن بعض من مناصبه وإنجازاته الكثيرة التي ساهمت في رفعة المملكة العربية السعودية، وهكذا نختم فقرات البحث سائلين المولى التوفيق لنا ولكم، فلا تنسونا من صالح دعائكم.